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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI   SÂNIOB 
Saniob Nr 199,C.P. 417192, Judeţul Bihor, România 

Tel /Fax: 0259 / 441128; CUI:4820291 
e-mail: registratura@saniob.ro; Web: www.saniob.ro  

 NR.  2822 /26.11.2020 
 

PROCES-VERBAL 
 

 Incheiat azi 26.11.2020  in  sedinta  ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilită 
și convocată prin dispozitia primarului nr.92/20.11.2020 , sedinta care a avut loc la sediul administrativ al 
acestei institutii publice, ora 11.00, cu respectarea măsurilor de protecție COVID-19. 
 La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:  Zatyko Stefan-Adalbert, Braun Laszlo, Kiss 
Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru, Laszlo Sandor, Erdei Dănut-Eugen, Buzas Ioan-Nicolaie, Torok 
Ianos, Molnar Jozsef, Kubola-Penzes Ida-Krisztina si Opre Viorel-Florian.  
 Nu a absentat nici un consilier. 

Au participat de drept: D-ul Zatyko Jacint – primar  și  d-na  Mela Maria-Elena – secretar,  
  

S-a constatat ca sedinta este statutară, participând 11consilieri locali din totalul de 11 consilieri in 
functie.  
  

La deschiderea sedintei, secretarul general invita pe dl Kiss Stefan-Alexandru, ca în baza încheierii 
civile nr.2332/2020, să se prezinte la pupitru și sa depună juramantul. Ca urmare, dl consilier este felicitat și 
invitat la loc. 

În continuare, secretarul general invita la propuneri pentru alegerea presedintelui de sedinta. Dl 
Zatyko Stefan-Adalbert propune pe dl Kiss Stefan-Alexandru. Propunerea este votata cu unanimitate de 
voturi, rezultand Hotărârea nr.57. 

  Dl Kiss Stefan-Alexandru, presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea 
ședinței și  a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,  proiectul ordinii de zi a sedintei 
ordinare, având următoarele propuneri: 

1. Depunerea juramantului supleantului, în persoana dl Kiss Stefan-Alexandru 
2. Alegerea presedintelui de sedinta. 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din data de 

26.11.2020.     
4. Alegerea Comisiilor de specialitate. 
5. Alegerea viceprimarului comunei Saniob. 

            6. Proiect de hotărâre privind aprobarea revizuirii  Regulamentului d e organizare şi funcţionare 
a Consiliului Local al comunei SÂNIOB. 
             7.  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului comunei Sâniob pe anul 2020. 

  8.  Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantilor  Consiliului local al comunei 
Saniob in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale ,,Szent Istvan,,  Saniob 
            9. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a exerciţiului bugetar al comunei 
Saniob pe trimestrul III, anul 2020 
            10. Proiect de hotărâre privind consituirea Grupului de lucru în vederea identificării a șezărilor 
informale, evaluării situa ției acestora și stabilirii m ăsurilor necesare, la nivelul Comunei Sâniob 
   11. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice şi a statului de funcţii 
pentru aparatul de specialitate al Primarului Comunei Sâniob 

12. Proiect de hotarare privind modificarea şi completarea Actului Constitutiv şi a Statutului 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Biharia – Sălard 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planurilor de amplasament și delimitare a unui 
imobil în vederea introducerii în circuitul civil a  drumului comunal DC2A, constituirea a doua numere 
cadastrale și inscrierea în CF a domeniului public. 
 14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de amplasament și delimitare a unor 
imobile aflate în domeniul public al comunei Saniob în vederea inscrierii în CF. 
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 15. Proiect de hotărâre privind schimbarea reprezentantului legal al proiectului“Înfiin ţare 
After School în localitatea Sâniob, Comuna Sâniob,, 

 
Diverse: 
 
1. Solicitarea depunerii declarațiilor de avere și a declarațiilor de interese de către consilierii 

locali, odată cu data ședinței ordinare. 
2. Cererea numitului Hava Lisan de a i se aproba postul de asistent personal. 
 
Drept urmare ordinea de zi este aprobata cu 11 voturi pentru, rezultand Hotărârea nr.58.  

 
 La punctul patru din ordinea de zi, d-na secretar prezinta propunerile initate de dl primar, 
împreuna cu grupurile de consilieri pentru constituirea Comisiilor de specialitate pe domenii ale Consiliului 
local Saniob. 

Drept urmare propunerile au fost aprobate cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri, adoptandu-se 
Hotararea nr.59.  

Comisiile de specialitate fiind constituite, președintele de sedinta invita la pauza de lucru, timp în care 
Comisiile vor studia materialele puse la dispoziție și vor emite Rapoartele de avizare. 

 
……………………………………………………………………………………………… 
 
Dupa pauza de lucru si predarea rapoartelor de avizare, presedintele de sedinta trece la urmatorul 

punct de pe ordinea de zi si anume, alegerea VICEPRIMARULUI. 
Dl primar Zatyko Jacint propune pe dl Opre Viorel-Florian, iar dl consilier Molnar Jozsef propune pe 

dl Buzas Ioan-Nicolaie.  
Astfel, propunerile fiind facute, iar buletinele de vot tiparite, secretarul general imparte buletinele de 

vot si invita, pe rand, fiecare consilier local in zona de vot, pentru a-si exprima fiecare optiunea. 
 În urma votului secret  pentru alegerea viceprimarului s-a procedat la numărarea voturilor, secretarul 
general scotand din urna, citind și aratand Consiliului local fiecare buletin de vot, s-au constatat următoarele : 
 

- Domnul OPRE VIOREL-FLORIAN a obținut un număr de 6 voturi, 
 

- Domnul BUZAS IOAN-NICOLAIE a obținut un număr de 4 voturi. 
 
Un vot este nul. 
 

 Domnul OPRE VIOREL-FLORIAN cu un număr de 6 voturi, majoritate simpla, este ales 
VICEPRIMAR al comunei Sâniob, adoptandu-se Hotărârea nr.60. 

 
 La punctul șase din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea revizuirii  
Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului Local al comunei SÂNIOB, d-na secretar 
general prezinta  amendamentele depuse de către grupul de consilieri UDMR și anume, se dorește traducerea 
în limba maghiara a Proiectului ordinii de zi, precum și a procesului verbal al sedintei. Dl consilier Laszlo 
Sandor își ofera disponibilitatea de a sprijini la traducerea materialelor, lucru pentru care ii mulțumim .  
 Dl președinte de ședință invită la discuții. 
 Nu se inscrie nimeni, nu sunt alte obiectii. 
 Secretarul general, arata ca, așa cum la mandatul anterior sedintele au fost inregistrate, propune ca 
și în acest mandat să se recurga la aceasta metoda, în scopul intocmirii procesului verbal al sedintei.  

Drept urmare, punctul șase al ordinii de zi a fost aprobat cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri, 
adoptandu-se Hotararea nr.61.  
 
 La punctul șapte din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului comunei 
Sâniob pe anul 2020, d-l primar prezintă raportul de specialitate și proiectul de hotarare. 
        Dl președinte de ședință invită la discuții. 
       Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  
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dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul șapte al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr.62, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
  

 La punctul opt din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantilor  
Consiliului local al comunei Saniob in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale ,,Szent Istvan,,  
Saniob,   secretarul general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre si invita la cele doua 
propuneri.  

Dl primar propune pe dl Kiss Stefan-Alexandru și dl Zatyko Stefan-Adalbert, propunere care a fost 
votata cu 10 voturi pentru și o abținere(Molnar Jozsef) adoptandu-se Hotararea nr. 63,  

 
La punctul noua din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a 

exerciţiului bugetar al comunei Saniob pe trimestrul III, anul 2020,  d-l primar prezintă Raportul de 
specialitate și proiectul de hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul noua al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr.64, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
  

La punctul zece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind consituirea Grupului de lucru în 
vederea identificării a șezărilor informale, evaluării situa ției acestora și stabilirii m ăsurilor necesare, la 
nivelul Comunei Sâniob,   secretarul general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul zece al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr.65, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 
La punctul unsprezece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii 

organizatorice şi a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului Comunei Sâniob,   
secretarul general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre, aratand ca initiatorul propune 
infiintarea de doua posturi, consilier al primarului si consilier al viceprimarului si in acelasi timp reducerea a 
doua posturi din cadrul Compartimentului Administrativ, ghid si agent de turism. 

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Molnar Jozsef arata ca din privința lui cele doua posturi propuse încarca bugetul comunei și nu se 
justifica ca la nivelul unei comune mici sa avem trei posturi de consilieri. 
 Secretarul general arata ca cele doua posturi sunt propuse conform Codului Administrativ, nu încarca 
bugetul, deoarece în același timp sunt reduse alte doua posturi vacante, cândva ocupate și, în plus nu depasim 
numărul de posturi alocate de Institutia Prefectului în funcție de numărul de locuitori. Mai mult, pe postul de 
consilier viceprimar se dorește angajarea unui tractorist calificat, deoarece, știm ca avem tractorist, dar acesta 
este în concediu medical, urmând să se pensioneze. Așa ca, din aceasta cauza nu avem cine sa lucreze pe 
tractor în aceasta perioada, iar aceasta este metoda cea mai simpla de a angaja personal.  
 Dl Kiss Stefan Alexandru arata dlui Molnar Jozsef (fost primar) ca au fost angajați în primaria asta 
care au dus și mai mulți bani, dar nu se vede nimic după ei. 

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul unsprezece al 
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.66, cu 8 voturi pentru, 3 voturi împotriva (Molnar Jozsef, Kubola-
Penzes Ida-Krisztina și Buzas Ioan-Nicolaie) si 0 abtineri . 
 

La punctul doisprezece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 
Actului Constitutiv şi a Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Biharia – Sălard,   
secretarul general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre, unde arata ca, comuna Biharia are 
intentia de a infiinta serviciul de urbanism la dispozitia comunelor membre, lucru bun, deoarece nici comuna 
noastra nu dispune de postul de urbanism, iar populatia este nevoita sa se deplaseze la Institutia Arhitect Sef 
din Oradea. 

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  
 Secretarul general invita să se facă propunerii pentru reprezentantii Consiliului local în A.G.A. 
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 Dl primar propune pe dl Zatyko Stefan-Adalbert, dl Laszlo Sandor și pe dl Opre Viorel.  Alte 
propuneri nu mai sunt. 

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul doisprezece al 
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.67, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 
La punctul treisprezece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea Planurilor de 

amplasament și delimitare a unui imobil în vederea introducerii în circuitul civil a drumului comunal 
DC2A, constituirea a doua numere cadastrale și inscrierea în CF a domeniului public.,   secretarul 
general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul treisprezece al 
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.68, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 
La punctul patrusprezece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de 

amplasament și delimitare a unor imobile aflate în domeniul public al comunei Saniob în vederea 
inscrierii în CF,   secretarul general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre, aratand ca este 
vorba de terenul aferent Casei de nunta, pe care se afla si pompa de apa, iar Societatea Apa-Canal doreste sa 
acceseze un proiect de investitii pt apa-canal, iar terenul aferent trebuie pus in legalitate si inscris in CF 
conform masuratorilor cadastrale.  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul patrusprezece al 
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.69, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

La punctul cincisprezece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind schimbarea 
reprezentantului legal al proiectului“Înfiin ţare After School în localitatea Sâniob, Comuna Sâniob,,   
secretarul general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul cincisprezece al 
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.70, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
   
 La diverse 
 
 1.Solicitarea depunerii declarațiilor de avere și a declarațiilor de interese de către consilierii 
locali, odată cu data ședinței ordinare. 
 La acest punct, secretarul general atrage atenția consilierilor locali, conform obligatiilor legale, ca 
toate declaratiile de avere și interese să fie depuse în cursul zilei, pentru a putea fi inregistrate și depuse la 
ANI. 
 2. Cererea numitului Hava Lisan de a i se aproba postul de asistent personal. 
 La acest punct, secretarul general arata ca numitul Hava Lisan din Cenalos, având ambii părinți cu 
handicap, dintre care unul cu handicap grav, care necesita asistent personal, solicita angajarea pe postul de 
asistent personal, in conditiile în care a fost nevoit sa renunte la locul de munca și la afacerea pe care o avea. 
Se știe ca nu avem posturi aprobate, decât cele patru posturi destinate părinților cu copii minori, din care doua 
posturi au fost ocupate. Așa ca, dacă sunteți de acord cu aceasta situație, vă rog sa va pronuntati, pt a putea 
pregăti materialul pentru sedinta următoare. 
 Dl Laszlo Sandor arata ca cunoaște situația, dar ca problema este mai dificila și mai trebuie la acest 
aspect. 
 Dl Zatyko Stefan Adalbert propune ca, Comisia de specialitate sa studieze problema, sa verifice 
documentele de la compartimentul social și sa ia o decizie. 
 
 Dl presedinte de sedinta invita și la alte discuții. 
 Dl Kiss Istvan Matyas arata ca pt sedinta următoare se pregătește un material de către Ocolul Silvic, 
pt a putea finaliza și problema cu taiatul plopilor de pe marginea drumului. 
 Dl Torok Ianos întreabă care este situația asfaltarii drumului Sfarnas-Ciuhoi? 
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 Dl primar Zatyko Jacint arata ca în legătura cu drumul, așa cum se știe lucrarea a fost pornita nu cum 
trebuie, a fost promis ca se asfalteaza mai întâi un km, apoi trei. Binenteles ca nu au fost decât pomene 
electorale, pentru ca și voi trebuie sa știți ca banii aia nu ajung decât pt un km de asfalt, documentatia abia am 
primit, pt un km docimentatia a fost urcata pe SICAP, urmează licitatie și speram ca măcar pe porțiunea aceea 
din Sfarnas sa terminam, iar în continuare la Ciuhoi o să vedem, poate primim bani și pt partea aceea. 
 Dl Erdei Danut întreabă care este situația cu drumul Cenalosului DC2A? Ce se întâmpla cu limitarea 
traficului greu? 
 Dl primar arata ca s-au cumpărat prin SICAP și a fost demarata și procedura, acum așteptam să fie 
montate și indicatoarele de limitare, dar, sincer nu cred ca aceasta va fi soluția. Camioanele, tot așa vor 
circula. 
 Dl Erdei Danut arata ca dacă se vor aplica câteva amenzi, poate nu vor mai avea curajul sa intre pe 
acest drum 
 dl primar arata ca este deficit de polițiști pe regiunea Biharia, soluția fiind sa infiintam poliția locala, 
lucru pe care nu ni-l permitem. 
 
                  Alte probleme, nu s-au mai discutat. 
 D-l Kiss Stefan-Alexandru – presedintele de sedinta: 
  - Declar sedința incheiata.  

  Vă mulțumesc! 
 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 
  
 
 

  
     PRESEDINTE DE SEDINTA                                            SECRETAR GENERAL 
    KISS STEFAN-ALEXANDRU                                              MELA MARIA-ELENA 


